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Předmět žádosti: žadatel požadoval informace týkající se výběru a
financoávní veřejné železniční osobní dopravy poskytované firmou
ARRIVA vlaky s.r.o., která provozuje rychlíkovou linku na trati Praha-
Tanvald a zpět. Konkrétně se žadatel dotazoval na následující informace:

1. Byla ARRIVA k dopravní obslužnosti veřejné železniční osobní dopravy na
trati Praha – Tanvald a zpět vybrána Krajským úřadem Libereckého kraje?

2. Pokud byla ARRIVA k dopravní obslužnosti veřejné železniční osobní
dopravy na trati Praha – Tanvald a zpět vybrána Krajským úřadem
Libereckého kraje:

kdo a kdy předmětnou dopravní obslužnost navrhl?
zda ve věci předmětné dopravní obslužnosti bylo provedeno řádné výběrové řízení?
pokud bylo provedeno řádné výběrové řízení, tak zda a kde je možné do materiálů
výběrového řízení nahlédnout?
pokud řádné výběrové řízení provedeno nebylo, tak proč?
kolik Kč celkem činily všechny platby od Libereckého kraje do ARRIVA za rok 2021?

 Odpověď na žádost: 

K dotazu č. 1 KÚ LK sdělil, že rychlíky na dálkové (rychlíkové) lince R21 Praha-Tanvald
objednává u dopravce na základě § 4 zákona č. 194/2010 Sb., o veřejných službách v přepravě
cestujících a o změně dalších zákonů Ministerstvo dopravy. O výběru dopravce tedy rozhodlo
Ministerstvo dopravy, nikoliv Liberecký kraj. Dotaz č. 2 je z tohoto důvodu irelevantní.
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